
 

 

Dobrovolný svazek obcí Dr. Václava Kounice 
se sídlem Palackého nám. 65, 684 01 Slavkov u Brna 

IČ: 10821139 

Zápis 20. jednání Sněmu delegátů konaného dne 27.8. 2024 
 

místo konání: kancelář starosty města Slavkov u Brna, Městský úřad Slavkov u Brna 
čas konání:10:00 hodin 
 
přítomno: 4, starosta města Slavkov u Brna Bc. Michal Boudný, místostarostka obce Hodějice 
Lenka Záleská, starostka obce Velešovice Ing. Zdeňka Šprtová, starosta obce Kobeřice u Brna 
Bc. Roman Hanák 
omluveni: 4, starosta obce Heršpice Karel Knesl, starosta obce Nížkovice Dušan Horák, starosta 
obce Vážany nad Litavou Ing. Václav Matyáš, starosta obce Němčany Martin Krátký, 
hosté: místostarostka města Slavkov u Brna Ing. Marie Jedličková, vedoucí Odboru správy 
majetku, investic a rozvoje Ing. Petr Lokaj, Ing. Michal Palíšek, zástupce společnosti Atelier 99 
s.r.o. 
 
 
 
1) Zahájení  
 
Předseda svazku přivítal všechny přítomné delegáty. 
 
Po zahájení jednání je zjištěno, že jsou přítomni 4 členové Svazku, 4 členové jsou omluveni. Dle 
č.l. VII odst. 6 stanov Svazku je sněm delegátů usnášeníschopný, pokud je přítomna nadpoloviční 
většina členů Svazku. Je tedy konstatováno, že Sněm delegátů není usnášeníschopný. 
 
Přítomen je zástupce společnosti Atelier 99 s.r.o., který seznamuje přítomné delegáty se stavem 
projektové dokumentace: 
 
Na konci června 2024 byla podána žádost o územní rozhodnutí, je třeba doložit k žádosti ještě 
dva zbývající dokumenty (mj. ohledně výjimky na parkovací stání). Projektant již započal 
s projektováním dokumentace pro stavební povolení. Samotná žádost o stavební povolení bude 
podána nejdříve po vydání pravomocného územního rozhodnutí a zajištění stanovisek - 
pravděpodobně v únoru 2025. Projekt je navrhován tak, aby byl co nejvíce pasivně zaměřen 
s nulovou spotřebou energií,  jako takový je způsobilý na případnou dotaci MŠMT. OPŽP však 
potřebuje pro účely dotace více pasivní projekt, především rozšíření elektrovoltaické elektrárny. 
Delegáti se kloní spíše pro variantu pasivitu nezvyšovat a konat jen dle podmínek MŠMT a 
případně dotaci z OPŽP nevyužít. Zvýšení nákladů na snížení energetické náročnosti i za 
přispění dotace z OPŽP nemusí být efektivní. Vzhledem k tomu, že  v roce 2025 se budou konat 
volby do Poslanecké sněmovny, dojde k personálním změnám na ministerstvech a ke změně na 
politické scéně a z toho důvodu je vhodné práce na projektu urychlit.  
 
 
Přítomným delegátům je dále sděleno, že jménem Svazku bude zaslán dopis na MŠMT ohledně 
žádosti o  zařazení projektu „Svazková základní škola Dr. Václava Kounice, Slavkov u Brna“ do 
dotačního projektu Podpora rozvoje infrastruktury základního vzdělávání zřizovaného obcemi a 
dobrovolnými svazky obcí. Svazek v dopise připomene kritickou situaci s kapacitou škol ve 
Slavkově u Brna a deklaruje potřebnost podpory ze strany MŠMT. Přítomným delegátům je 
předložen návrh dopisu a jsou do něj zapracovány připomínky ze strany přítomných delegátů.  
 



 

 

Dobrovolný svazek obcí Dr. Václava Kounice 
se sídlem Palackého nám. 65, 684 01 Slavkov u Brna 

IČ: 10821139 

 
Přítomní delegáti jsou dále informováni o založení termínovaných vkladů u KB, a.s., kdy byly 
vloženy volné finanční prostředky na celkem 9 účtů. 
 
 
 
 
2) Závěr  
 

Předseda svazku poděkoval všem přítomným delegátům i hostům za účast.   
 
 
 
Jednání sněmu delegátů bylo v 10:50 hodin ukončeno.  
 
Zápis byl vyhotoven dne 27.8.2024 
 
 
 
 
Zapisovatel: 
 
 
 
------------------------------------     
Mgr. Magdaléna Salačová 
       
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------------------------------------------------------------------------- 
Bc. Michal Boudný, předseda svazku DSO Dr. Václava Kounice 

 

 


